

Open Letter to the Chair, Committee and Members of Leeds For Europe

On behalf of the Dortmund Anglo-German Society and the Auslands-gesellschaft.de (Dortmund Institute for Cultural Exchange and Political Education) and the Committee and members of the Dortmund Europa-Union, we would like to express our full and unqualified support for the

Leeds National Rejoin March & Rally

taking place on Saturday 25th March 2023.

We hope that the European Movement campaign, in which Leeds for Europe are active members, will succeed in restoring normality to relations between countries on both sides of the Channel and thus enable the citizens of Leeds and Dortmund to enjoy more easily the personal contacts that have been so successful for over fifty years.

Offener Brief an den Vorstand und die Mitglieder von Leeds For Europe

Im Namen der Dortmunder Deutsch-Britischen Gesellschaft und der Auslands-gesellschaft.de sowie der Europa-Union Dortmund möchten wir unsere volle und uneingeschränkte Unterstützung zum Ausdruck bringen für das

Leeds National Rejoin March & Rally

das am Samstag, 25. März 2023 stattfindet.

Wir hoffen sehr, dass es der Rejoin-Kampagne des European Movement, an der Leeds for Europe sich aktiv beteiligt, gelingt, normale Beziehungen zwischen den Ländern auf beiden Seiten des Kanals wiederherzustellen und damit die Grundlage dafür zu schaffen, dass die Bürger*innen der Partnerstädte Leeds und Dortmund die persönlichen Kontakte wieder genießen können, die für mehr als fünfzig Jahre so erfolgreich waren.

Geoff Tranter

Chair

Dortmund Anglo-German Society

Auslands-gesellschaft.de

Martin Nächster

Vorstand

JEF Ruhrgebiet

Rainer Frickhöfer

Vorsitzender

Europa-Union Dortmund